
Anteckningar från Längdrådets telefonmöte 13 april 2015. 

 

Deltagare: Göran Nilsson, Karin Erson, Cathrine Engman, Niklas Jonsson, Jocke Abrahamsson, Patrik 

Björk, Lasse Jonsson, Johan Sares, Lars Selin, Perra Yttergård. 

Göran Nilsson öppnade mötet och hälsade Cathrine Engman välkommen tillbaka i rådet efter 

sjukfrånvaron. 

1. Föregående protokoll lades till handlingarna.  

 

2. Rapporter från arbetet med strategiplanen.                                                

- ”Barn och ungdom” arbetet fortsätter med lite justeringar på förslaget.                                     

- ”Nationell elit” Lasse Jonsson har pratat med klubbarna och elit aktiva och det finns ett 

behov av en träff med elitklubbarna för att eventuellt få till en elitklubbsförening. Lars Selin 

undrade om elitklubbarna läser och informerar om ”Nyhetsbrevet” som går ut till 

elitklubbarna och skolorna med information från SSF. Lasse J, Lars S och Perra Y får i uppdrag 

att senast 1 juli samla elitklubbarna för ett möte kring strategiskplan för nationell elit samt 

även då ta upp frågan kring Teamen.                                                                                                          

– ”Anläggning” ingen förändring av den gjorda planen i dagsläget. 

 

3. Skidkonsulenter.                       

Johan Sares informerade om projektet med ”Skidkonsulenter” tre stycken som skall placeras 

ut i norr, mellan och södra delarna av landet. Projektet är tänkt att i första hand pågå i två år, 

pengarna för finansieringen är tänkt att tas från längds kapital som nu är positivt under 

förutsättning att styrelsen godkänner projektet. Projektet beräknas kosta ca två miljoner per 

år. Konsulenterna skall vara inspiratörer till klubbarna och deras tränare/ledare samt stötta 

med utbildningar och idéer kring föreningsutveckling.                                     

Johan informerade också om läget kring tillsättningen av tjänsten som utbildningschef och 

att den bör vara på plats innan skidkonsulenterna drar igång 1 oktober.  

 

4. Blå Gula vindar.             

Utvärdering av årets Blå Gula vindar har varit positiv och det beslutades att det blir en 

fortsättning i januari 2016 förhoppningsvis tillsammans med Idre Fjäll.                      

Blå Gula resan.                          

En fortsättning på Blå Gula resan planeras under hösten och kommer att genomföras på 

några strategiskt utvalda orter ihop med vallaträffarna som genomförs hos Intersport 

butikerna under oktober månad.                        

Landslagets Barn och ungdomsläger.                          

Årets läger i Orsa/Grönklitt som är planerat till vecka 25 och redan fulltecknat kommer att 

utökas med ytterligare en lägervecka i slutet av sommarlovet. 

 

5. Framtidsfrågorna kring tävlingar.                        

Lars Selins skrivning om framtidsfrågorna kring tävlingar känns bra. Lars S, Lasse J, Jocke A 



och Niklas J skall ha ett möte den 27 april på Arlanda en heldag för att fortsätta arbetet inför 

FIS mötet i juni. 

 

6. Tävlingsprogrammet.                       

Alla har sett tävlingsprogrammet som arbetsgruppen lagt fram och arbetsgruppen kan nu 

lägga fast programmet för säsongen 2015/2016. 

 

7. RIM (Riksidrottsmötet) 2015.                    

Svenska Skidförbundet har 6 platser/röster på RIM och från längd så representerar Patrik 

Björk och Perra Yttregård. 

 

8. Längdkonferens.                    

Längdrådet tillsammans med längds olika arbetsgrupper skall helgen den 21 – 23 augusti ha 

en arbets-/processdag kring strategiarbetet i Falun, viktigt att alla kan deltaga.  

 

9. Nästa möte.                        

Nästa möte blir ett telefonmöte den 25 maj kl. 08.30. 

 

 

Vid anteckningarna 

Perra Yttergård 


